
Türkiye Cumhuriyet Merkez 
Bankası (TCMB) Para 
Politikası Kurulu, faiz 
artırmaya devam 
ediyor. Mart 
ayında yapılan 
500 baz puan 
artış ile faiz yüzde 
50’ye çıkarıldı. 

Toplum Gönüllüleri 
Vakfı (TOG) 6 
Şubat’ta gerçekleşen 
afetin ardından; 
Adıyaman, Hatay, 
Gaziantep, 
Kahramanmaraş ve 
Malatya’da toplam 
10 Destek Merkezi’ni 
hayata geçirdi. 

Gaziantep’in Şahinbey 
ilçesinde, çiftçilere destek 
sağlamak amacıyla Kapacağız 
Mahallesi’nde fide dağıtımına 
başlandı. Şahinbey Belediyesi 

tarafından organize edilen bu 
etkinlikte, bölge çiftçilerine 

toplamda 10 milyon 
fide dağıtılacak. 
Programın 
ilk gününde, 

çiftçiler fideleri 
almak için 
büyük bir ilgi 
gösterdi. 

Gaziantep özelinde bir öğrencinin 
dershane ücreti yıllık 180 bin TL’den 
başladığını ifade eden Gaziantep 

Akademik Eğitimciler Dernek Başkanı 
Abdurrahman Örnek, dershane ücretlerinin 

neden pahalı olduğunu sordu. 2’DE

Gaziantep FK, 
Trendyol Süper Lig’in 
33.haftasında konuk 
edeceği Kasımpaşa 
maçı hazırlıklarını yoğun 
tempoda sürdürüyor.

www.referansgazetesi.com.tr
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5’TE

DERSHANE ÜCRETLERİ
DUDAK UÇUKLATTI

MEHMET ÇIKMAZ GÜVEN TAZELEDi
Güneydoğu Anadolu Kuru 
Meyve ve Mamulleri İhracatçıları 
Birliği’nin 2023 yılı mali genel 
kurul toplantısı yapıldı. Genel 
kurulda, 2023 yılı faaliyet raporu 
oybirliği ile kabul edildi.

 
HAZIRIZ’
‘MAÇA

8’DE

7’DE

GİBTÜ Rektörü Prof. Dr. 
Şehmus Demir, son yıllarda 
toplumun yarası haline 
dönüşen sosyal medya 
bağımlığının madde bağımlığı 
kadar tehlikeli olduğuna vurgu 
yaptı. Rektör Demir, “Dijital 
dönüşüm, internet kullanımı, 
gençleri sosyal izolasyona 
sokabiliyor” dedi.

GiBTÜ YAPAY ZEKA 
ALANINDA ÇALIŞIYOR

3’TE

40 TL’YE MENÜ
YEMEK HiZMETi
Gaziantep Büyükşehir Belediyesi 
bünyesinde hayata geçirilen ‘Haydi 
Sofraya Lokantası’nda 40 TL’ye 
içerisinde 4 çeşit yemeğin bulunduğu 
menü hizmeti verilmeye başlandı. 2’DE

‘TÜM GÜCÜMÜZLE
SAHADAYIZ’

Güneydoğu Anadolu Tekstil 
ve Hammaddeleri İhracatçıları 
Birliği (GATHİB) 2023 yılı Olağan 
Genel Kurulu’nu GAİB hizmet 
binasında gerçekleştirdi. 

10 MiLYON FiDE 
DAĞITIMI BAŞLADI

İnternet haber sitelerinin 1 Nisan 
2023’ten itibaren resmi ilan 
yayımlama hakkı elde etmesi 
sektöre canlılık getirdi. Geçtiğimiz 
bir yıllık süreçte yayımladığı 
ilan ve reklam tutarı 1 milyar 130 
milyon TL’ye ulaşan haber siteleri 
geleceğe umutla bakıyor.

SANAYi ESNAFI 
ÜRETMEYE 
DEVAM EDiYOR
Göreve geldiği günden bu yana, 
her fırsatta vatandaşlar ve 
esnaflar ile bir araya gelmeye 
özen gösteren Nizip Belediye 
Başkanı Ali Doğan, güne Küçük 
Sanayi Sitesi esnaflarını ziyaret 
ederek başladı. 4’TE

iNTERNET MEDYASI REKLAM 
GELiRLERi iLE DAHA GÜÇLÜ

Gaziantep’te otomobiliyle çarptığı 
ATV’de bulunan Hüseyin Akın ile 
Kerim Gündoğan’ın ölümüne sebep 
olduğu iddia edilen tutuklu sanık 
Prof. Dr. Volkan Kılınçoğlu ikinci 
kez hakim karşısına çıktı.

ATV KAZASI 
DAVASINDA 
İkİNCİ DuRuŞMA 
GöRÜLDÜ

6’DA

6’DA

3’TE

Şahinbey Belediyesi tarımsal üretimin ve verimin artırılması için 
verdiği destekleri sürdürerek 10 milyon adet domates, biber, 
patlıcan, salatalık, kavun ve karpuz fidesi dağıtımı gerçekleştirdi.

“ÇİFTÇİmİzE EN İyİ TOHumu, EN 
İyİ GÜBREyİ TEmİN EDİyORuz”
Programın ilk gününde, çiftçiler fideleri almak için 
büyük bir ilgi gösterdi. Dağıtımın birkaç gün süreceği 
ve tüm çiftçilere ulaşılması hedeflendiği açıklandı.2’DE

‘FiNANS 
YöNETiMiNE 
DiKKAT EDiN’
Güneydoğu Anadolu Hububat 
Bakliyat yağlı Tohumlar 
ve Mamulleri İhracatçıları 
Birliğinin 2023 yılı mali genel 
kurul toplantısı yapıldı. Genel 
kurulda konuşan Başkan Celal 
Kadooğlu, ihracatçılara, “Finans 
yönetiminizi hassasiyetle 
yapın” uyarısında bulundu.

Türkiye İstatistik Kurumu, mart ayında satılan konut istatistiklerini açıkladı. 
Finansmana erişim zorlaştığı ve konut kredi faiz oranlarının yüksek olduğu 
bir dönemde Gaziantep’te konut satışlarındaki artış dikkat çekti.

ARTIŞ
1 AyDA 3 BİN 74 
KONuT SATILDI

EN FAzLA İKİNCİ 
EL KONuT SATILDI

İPTEKLİ KONuT 
SATIŞI ARTTI

KONuT SATIŞINDA 
7’İNCİyİz

ŞAŞIRTAN

Türkiye İstatistik Kurumu, 
Mart ayında satılan konut 
istatistiklerini kamuoyuna 
açıkladı. Türkiye genelinde 
konut satışları bir önceki 
yılın aynı ayına göre yüzde 
1 azalışla 105 bin 394’e 
gerilerken Gaziantep’te ise 
tam tersi artış gösterdi. Mart 
ayında kentimizde satılan 3 
bin 47 konutun bin 137’sini 
ilk el, 2 bin 267’sini ise ikinci 
el satışlar oluşturdu. 3’TE

Merkez Bankası’nın faiz 
politikasına bağlı olarak konut 
kredi faiz oranlarının yüzde 50’nin 
üzerine çıktığı bir dönemde 
Türkiye’nin en büyük metropol 
kentleri arasında bulunan ve 2,5 
milyon kişiye ev sahipliği yapan 
Gaziantep’te, Mart ayında yaşanan 
konut satışları artış gösterdi. 

KONuT FİyATLARI ARTIŞ 
GÖSTERİRKEN 

SATIŞLARDA ARTTI

Gaziantep özelinde bir öğrencinin dershane 
ücreti yıllık 180 bin TL’den başladığını ifade 
eden Gaziantep Akademik Eğitimciler Dernek 
Başkanı Abdurrahman Örnek, dershane 
ücretlerinin neden pahalı olduğunu sordu. 

kONTEYNER kENTTE 
YAŞAYAN ÇOCukLAR 
23 NİSAN ÇOCuk 
BAYRAMI’NI KUTLADI  

ÇOCuKLAR DOyASIyA EĞLENDİ

FAiZ ARTIŞLARI 

SÜRECEK

4’TE

BiYOSiDAL uYGuLAYICI 
EĞiTiMi VERiLDi

Global ısınmanın bir sonucu olarak tüm dünyada 
iklimsel değişimler meydana gelmektedir. 7’DE
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Gaziantep Büyükşehir 
Belediyesi, gastronomi 
kentinde önemli bir projeyi 
daha hayata geçirdi. Başkan 
Fatma Şahin liderliğinde 
önemli projelerle adından 
söz ettiren Gaziantep 
Büyükşehir, son zamanlarda 
yeme-içme sektöründe 
yaşanan ciddi artışlara karşı 
Hasan Celal Güzel Millet 

Bahçesi'nde 'Haydi Sofraya' 
lokantasını hizmete açtı. 
Faaliyete başlayan Haydi 
Sofraya lokantasında 4 çeşit 
yemekten oluşan menü 40 
TL'ye satılıyor. Lokantada 
12.00-13.30 saatleri arasında 
öğle yemeği, 17.30-19.30 
saatleri arasında ise akşam 
yemeği hizmeti veriliyor.

"4 çeşitten oluşan 
menüyü 40 TL gibi 
uygun bir fiyata satarak 

vatandaşlara hizmet 
vermekteyiz"

Gaziantep 
Büyükşehir 
Belediyesi Haydi 
Sofraya Lokanta 
Koordinatörü 
Ertuğrul Er, 
"Gaziantep 

Büyükşehir 
Belediye 

Başkanımız 
Fatma Şahin'in 

talimatlarıyla yiyecek-
içecek sektöründe 

'Haydi Sofraya' lokantamızı 
hayata geçirdik. Tesisimiz 
Hasan Celal Güzel Millet 
Bahçesi içerisinde yer 
alıyor. Tesisimizde 4 
çeşitten oluşan menüyü 
40 TL gibi uygun bir fiyata 
satarak vatandaşlarımıza 
hizmet vermekteyiz. Haydi 
Sofraya lokantalarımız 
uygun fiyatı ile ilerleye 
günlerce şehrin değişik 
noktalarında da hizmet 
vermeye başlayacak. 
Burada öğle ve akşam 
olmak üzere 2 öğün 
olarak vatandaşlarımıza 
hizmet vermekteyiz. Öğle 
servisimiz 12.00-13.30 
saatleri arasında, akşam 
servisimiz ise 17.30-
19.30 saatleri arasında 
hizmet vermektedir. 
Vatandaşlarımızın yoğun 
ilgisi var. Vatandaşlar 
burada yemekleri yedikten 
sonra çok memnun kalarak 
teşekkür ediyor bizlere. 
yani olumlu dönüşler 
alıyoruz" dedi. İHA

Gaziantep’in Şahinbey 
ilçesinde, çiftçilere 
destek sağlamak 
amacıyla Kapacağız 
Mahallesi’nde fide 
dağıtımına başlandı. 
Şahinbey Belediyesi 
tarafından organize 
edilen bu etkinlikte, 
bölge çiftçilerine 
toplamda 10 milyon fide 
dağıtılacak. Programın 
ilk gününde, çiftçiler 
fideleri almak için büyük 
bir ilgi gösterdi. Dağıtımın 
birkaç gün süreceği ve 
tüm çiftçilere ulaşılması 
hedeflendiği açıklandı.

“Çiftçimize en iyi 
tohumu, en iyi gübreyi 
temin ediyoruz”

Çiftçilere verdiği desteği 
arttırarak devam 
ettireceğini söyleyen 
Başkan Tahmazoğlu, “7 
yıldan beri aralıksız bir 
şekilde çiftçimizin ihtiyacı 
olan arpa, buğday, yem, 
gübre, arılı kovan desteği, 

zeytin fidanı, fıstık fidanı, 
canlı hayvan desteği, 
süt sağma makinası, 
meraların gübrelenmesi 
ve arazi yollarının 
yapılması gibi birçok 
destek de bulunduk” 
dedi.

“Aracıyı ortadan 
kaldırdığımız 
zaman hem çiftçi 
kazanacak 
hem de tüketici 
kazanacak”

yeni projesi ile ilgili 
konuşan Tahmazoğlu, 
“Üreticiyle tüketiciyi 
buluşturmak istiyoruz. Bu 
konuda bazı engeller var 
önümüzde ama biz onları 
da aşacağız. Ben şunu 
planlıyorum. Tarladan 
direk çiftçimizden 
alıp pazarda kendi 
pazarcılarımız aracılığıyla 
direkt tüketiciye satmayı 
planlıyoruz. Aracıyı 
ortadan kaldırdığımız 
zaman hem çiftçi 

kazanacak hem de 
tüketici kazanacak. Şu 
an bu proje üzerinde 
çalışıyoruz. Bizim 
şu anda koyun keçi 
birliğiyle yaptığımız 
şehirde birçok 
mağazamız var. 
Orada çiftçimizin 
sütünü, yoğurdunu, 
kaymağını direkt 
doğrudan alıp satışını 
yapıyoruz. Meyve 
sebzede inşallah bunu 
gerçekleştireceğiz” 
ifadelerini kullandı.

“Fırat’ın suyunu 
Gaziantep’e 
getirmemiz şart”

Fırat’ın suyunun 
Şahinbey’e getirme 
projesiyle ilgili bilgi veren 
Tahmazoğlu,“Fırat’ın 
suyuyla alakalı olarak 
kendime yakışanı 
yapıyorum. 2 gün 
önce Ankara’daydım. 
Bu konuyla ilgili bazı 
görüşmeler yaptım. 
Tarım bakanımızdan 
da randevu istedik. 
İnşallah vekillerimiz 
ve bakanlarımızla 
görüşmeleri yapıyoruz. 
Dünya kuraklığa doğru 
gidiyor. Bu kadar emek 
veriliyor. yağış olmadığı 
zaman hepsi boşa gidiyor. 
Boşa gitmemesi için 
geleceğimiz için Fırat’ın 
suyunu Gaziantep’e 
getirmemiz şart. Ben 
buna inandığım için 
bunun arkasında durmaya 
devam edeceğim” diye 
konuştu. İHA

10 MiLYON FiDE 
DAĞITIMI BAŞLADI
Şahinbey Belediyesi tarımsal üretimin ve verimin artırılması için 
verdiği destekleri sürdürerek 10 milyon adet domates, biber, 
patlıcan, salatalık, kavun ve karpuz fidesi dağıtımı gerçekleştirdi.

40 TL’YE MENÜ
YEMEK HiZMETi
Gaziantep Büyükşehir Belediyesi bünyesinde hayata 
geçirilen ‘Haydi Sofraya Lokantası’nda 40 TL’ye içerisinde 4 
çeşit yemeğin bulunduğu menü hizmeti verilmeye başlandı.

ADI ÖzEL OLAN NE 
VARSA BuLuNmAz 
BuRSA KumAŞI OLuyOR

Örnek, “Ortaokulları iyi (sınavlı) 
bir okula; ortaöğrenimi de iyi bir 
üniversite ya da bölüme yerleşme 
baskısıyla kaynak kitaplara, özel 
okul ve dershanelere psikolojik 
olarak mahkum etme hastalığımız 
toplumun her kesimine sirayet 
etmiş durumda. Bunlara 
sınavların ortaokul, ortaöğrenim 
müfredatıyla ilişkisinin yüzde yüz 
olmadığı da eklenince adı özel olan 
ne varsa bulunmaz bursa kumaşı 

oluyor” dedi. 
Öğretmenin sınıfta anlattığı ve 
öğrencinin okulda öğrendikleri 
ile sınavdaki başarısının birbiri ile 
alakasının olmadığını dile getiren 
Örnek, “Özel dershaneler de 
çalışan öğretmenlerin neredeyse 
yüzde doksanı devlet okullarında 
çalışan kadrolu öğretmenlerden 
ibaret. Kimse alınmasın ama aynı 
öğretmen özel dershanelerde 
gösterdiği performansının 
yarısını değil çeyreğini bile devlet 
okullarında gösterse devlet 
okullarındaki öğrencilerin başarılı 
olmaması için hiçbir bahane ve 

sebep kalmayacak” şeklinde 
konuştu. 

BAŞARIyI ORTAÖĞRENİm 
BELİRLEmİyORSA 
NE BELİRLİyOR?

“Başarıyı ortaöğrenim 
belirlemiyorsa ne belirliyor?” diye 
soran Örnek, “Üç-beş öğretmenin 
bir apartman dairesi tutup kurduğu 
dershaneler, minik özel okullar, 
yardımcı kitap denilen aslında bir 
şeye yardım etmeyen; daha önce 
çıkmış sınav sorularıyla daha önce 
çıkmış sorulara benzer soruları 
içeren kitaplar. Bir de öğrencilere 
bu kitaplardan “talim” ettiren 
öğretmenler. İşte eğitim yerine 
bu talim işi yürüyor. Diğer bir algı 
ise özellikle liselerde son sınıfa 
geçen öğrencilere devlet okulunun 
kapısı kapanıyor, bir özel dershane 
ve aynı zamanda özel okul işlevi 
gören bir eğitim kurumunda sınava 
hazırlanmaya devam ediyorlar. 
Öğrencileri artık bağlasanız 
tutamıyorsunuz” tespitini yaptı.  

OKuLLARDA SINAVLAR 
CİDDİyETİNİ KAyBETTİ

Devam mecburiyeti olmayan 

ortaokulların ve liselerin türediğini 
sözlerine ekleyen Başkan Örnek, 
“Okullarda sınavlar ciddiyetini 
kaybetti. Öğrenci sınavlara zorla 
getirilir, sınav soruları öğrencilere 
verilir oldu. Çürüme, küflenme bir 
yerde başladı mı küf hızla çoğalır, 
dağılır. Sonrası kötü sonuçlar. 
Ortaokul da, ortaöğrenim de 
yükseköğrenim de devalüe oldu. 
Piyasadaki parayı, karşılığında 
bir üretim olmadan arttırırsanız 
paranın değeri düşer. Dershane ve 
özel okulları bina zannederseniz; 
hatta apartmanlarda kolaylıkla 
dershane  kurulabileceğinizi  
düşünürseniz, yani öğrencileri 
üniversiteye bilim adamı donanımı 
ile hazırlamadan, devamsızlıklarını 

kontrol etmeden, bol keseden 
notlar vererek bir çoğunu 
ortaöğretim puanı desteğiyle 
üniversiteye yerleştirirseniz olacağı 
bu olur. Sonra da sızlanır dururuz 
eğitim neden sorunlu diye” 
açıklamasında bulundu. 

ASIL VATANSEVERLİK 
Bu OLSA GEREK

Gaziantep özelinde bir öğrencinin 
dershane ücretinin yıllık 180 bin 
TL’den başladığına dikkat çeken 
Gaziantep Akademik Eğitimciler 
Dernek Başkanı Abdurrahman 
Örnek, konuşmasını şöyle 
tamamladı: “Devlet okullarının 
dershaneleri taşıyan kadrolu 

çalışan öğretmenleri dershanelere 
harcadıkları performanslarını 
devlet okullarında harcayarak 
bu ülkenin çocuklarına canla 
başla hizmet ederek birikimli ve 
üretken nesiller yetiştirebilirler. 
Asıl vatanseverlik de bu olsa gerek. 
Parası olan-olmayan eşitsizliği 
öğrencileri ilerde şu ikilemle 
karşı karşıya bırakacak. Artık 
insanlar karşısındakinin elinde lise 
diploması mı, üniversite diploması 
mı var diye bakmayacak. İnsanlar, 
o diplomaların hangi okuldan 
verildiğine bakacak. Fiilen bu zaten 
böyleydi. Şimdi bu dikkat daha da 
artacak. Bir kısım diploma, üzerine 
basılan kâğıt kadar etmeyecek.” 
Leyla Aysu GÖKŞEN

DERSHANE ÜCRETLERi 
DuDAk uÇukLATIYOR
Gaziantep özelinde bir öğrencinin dershane ücreti yıllık 180 bin TL’den başladığını ifade eden Gaziantep 
Akademik Eğitimciler Dernek Başkanı Abdurrahman Örnek, dershane ücretlerinin neden pahalı olduğunu sordu. 



Türkiye İstatistik Kurumu, mart ayında satılan konut istatistiklerini açıkladı. 
Finansmana erişim zorlaştığı ve konut kredi faiz oranlarının yüksek olduğu 

bir dönemde Gaziantep’te konut satışlarındaki artış dikkat çekti.
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Türkiye'de İnternetin 31. 
yıldönümü kapsamında 
Gaziantep İslam Bilim ve 
Teknoloji Üniversitesi’nde 
İnternet Haftası paneli 
düzenlendi. Panelin bu 
yıl konusu "Teknoloji ve 
Toplumun Dönüşümü" 
oldu. Panelde Hasan 
Kalyoncu Üniversitesi 
OSB Teknokent 
Genel Müdürü Ekrem 
Tekin “yeni İnternet 
Devrimi” başlıklı sunum,  
Mühendislik ve Doğa 
Bilimleri Fakültesi Dekan 
yardımcısı Doç. Dr. 
Cemal Aktürk “Türkiye’ 
de İnternet Kullanımı 
ve Siber Zorbalık” 
temalı sunum, Siber 
Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğü Personeli 
Velişan Kılınç “Güvenli 
İnternet Kullanımı” 
temalı sunum, Bilgisayar 
Mühendisliği Bölümü 
Öğretim Üyelerinden 
Dr. Öğr. Üyesi Mehmet 
Umut Salur “Web 3.0’da 
yapay Zekanın İşlevi” 
konulu sunum Bilgisayar 
Mühendisliği Bölümü 
Öğretim Üyelerinden Dr. 
Öğr. Üyesi Muhammed 
yasin Pak ise “Eğitimde 
İnternetin Rolü ve 
Geleceği” başlıklı sunum 

yaptı.
Teknoloji ve Toplumun 
Dönüşümü Panelinin 
açılış konuşmasını yapan 
GİBTÜ Rektörü Prof. Dr. 
Şehmus Demir, yapay 
zeka ve sosyal medya 
kullanımı konusunu ele 
aldı. Rektör Demir, yapay 
zekanın son yıllarda 
bütün dünyayı peşinden 
sürükleyen bir alan 
olduğunu vurguladı. 

SOSyAL mEDyA 
BAĞImLILIĞI, mADDE 
BAĞImLIĞI KADAR 
TEHLİKELİ

Son yıllarda toplumun 
yarası haline dönüşen 
sosyal medya kullanımı 
konusuna da dikkat 

çeken Rektör Demir, 
şöyle konuştu: “Dijital 
dönüşüm, internet 
kullanımı, gençleri sosyal 
izolasyona sokabiliyor.  
Bu çok önemli. Gençleri 
sosyal medya bağımlısı 
haline getirip, toplumdan 
soyutluyorlar. Bu 
sorunla da mücadele 
etmek gerekiyor. Sosyal 
medya bağımlılığı, 
madde bağımlığı 
kadar tehlikeli. Benim 
gözünde eş değerler. 
İnternet kullanımı sosyal 
bölünmeye de yol açıyor. 
Neden derseniz? Bir 
gurup insan internete 
dijital ortama çok hızlı 
erişebiliyorken, bazı 
guruplar ise bunun 
tamamen uzağında 
kalıyor.  Böyle olunca 
toplumda bölünmüşlüğe 
gidiliyor.  Artık bilgiye 
erişmek çok kolay ama 
bilgiyi dönüştürmek 
gerekir. Dijital dünyayı 
nasıl kullanmamız 
gerektiğini çok iyi 
bilmemiz gerekiyor. 
Dijital medyayı kullanmak 
sadece sosyal medyayı 
kullanmak değil.”
Panelistlerden Hasan 
Kalyoncu Üniversitesi 
OSB Teknokent Genel 

Müdürü Ekrem Tekin 
“yeni İnternet Devrimi” 
başlıklı sunumunu 
gerçekleştirdi. Tekin,  
“90’larda interneti 
öğrenenler; bugün 
dünyayı yönetiyor. 
Bugün yapay zekâyı 
öğrenenler gelecekte 
dünyayı yönetecek.” 
dedi.              Tekin’den 
sonra Mühendislik ve 
Doğa Bilimleri Fakültesi 
Dekan yardımcısı Doç. Dr. 
Cemal Aktürk “Türkiye’ 
de İnternet Kullanımı ve 
Siber Zorbalık” temalı 
sunumunu gerçekleştirdi. 
Gaziantep Emniyet 
Müdürlüğü Siber 
Suçlarla Mücadele Şube 
Müdürlüğü Personeli 
Velişan Kılınç “Güvenli 
İnternet Kullanımı” 
temalı sunumuyla 
bilgilendirmede bulundu.
Sunumların ardından 
GİBTÜ Rektör 
yardımcısı Prof. Dr. 
Metin Bedir tarafından 
Konuşmacılara “Teşekkür 
Belgesi” verildi. GİBTÜ 
Rektörlük Konferans 
Salonu’nda gerçekleşen 
Panele; öğrenciler, 
akademisyenler ve idari 
kadro yoğun ilgi gösterdi. 
BÜLTEN

GiBTÜ YAPAY ZEKA 
ALANINDA ÇALIŞIYOR
GİBTÜ Rektörü Prof. Dr. Şehmus Demir, son yıllarda toplumun yarası haline dönüşen 
sosyal medya bağımlığının madde bağımlığı kadar tehlikeli olduğuna vurgu yaptı. Rektör 
Demir, “Dijital dönüşüm, internet kullanımı, gençleri sosyal izolasyona sokabiliyor” dedi.

Toplantı TİM Tekstil ve 
Hammaddeleri Sektör Kurulu 
Başkanı ve GATHİB yönetim 
Kurulu Başkanı Ahmet Fikret 
Kileci, GAHİB Başkanı Zeynal 
Abidin Kaplan ile GATHİB 
yönetim Kurulu Üyeleri 
ve hazirunun katılımıyla 
gerçekleştirildi. Toplantıda 2023 
yılı Birlik mali durumu ve Birlik 
faaliyetleri ibra edildi. Genel 
Kurulda açıklamalarda bulunan 
GATHİB Başkanı Fikret Kileci 
“Pandeminin ve Rusya-Ukrayna 
savaşının ardından dünya 
genelinde tekstil sektöründe 
daralma görülmeye başlamasına 
rağmen üyelerimiz dirençli bir 
duruş sergiledi. 2023 yılının 
hemen başında gerçekleşen 
6 Şubat depremlerinin yıkıcı 
etkisi de olumsuz tabloya 
eklendiğinde oldukça zor 
günler geçirdik. Tüm olumsuz 
koşullara rağmen Birliğimiz 
üyesi ihracatçılarımız istikrarlı 
bir performans sergilediler, 
buradan tüm üyelerimize üstün 
çabaları sebebiyle teşekkürler 
ediyorum. 2023 yılında gerek 

benim için Tekstil Sektör Kurulu 
Başkanı olarak gerek GATHİB 
Başkanı olarak oldukça yoğun 
bir takvimle geçti. Aynı şekilde 
Birliğimiz de yoğun bir takvimi 
geride bıraktı. 2024 yılında 
da tüm gücümüzle sahada 
olacağız, bizi 2023’ten daha 
yoğun bir takvimin beklediğini 
biliyoruz. Şimdiden tüm çalışma 
arkadaşlarıma ve üyelerimize 
başarılar diliyor, 2024’ün 
sektörümüz ve tüm ülkemiz 
için verimli bir ihracat yılı olarak 
kayda geçmesini temenni 
ediyorum. ” dedi.
GATHİB’in ihracatı 2023 yılında 
2022 yılına göre %13,1 azalışla 
3 milyar 67 milyon ABD doları 
olarak gerçekleşti. Tekstil 
sektöründe yaşanan bu düşüşte 
uluslararası ölçekte tekstil 
sektöründe yaşanan talep 
daralmasının ve bölgemizde 
yaşanan 6 Şubat depremlerinin 
etkisi olduğu değerlendiriliyor.
2023 yılında bölgemiz tekstil 
sektörü ihracatı alt mal grupları 
bazında değerlendirilecek olur 
ise en fazla ihracat yapılan mal 

grupları; 837 milyon dolar ile 
iplik ihracatı, 818 milyon dolar 
ile kumaş ihracatı ve 176 milyon 
dolar ile elyaf ihracatı olmuştur. 
En fazla ihracat gerçekleştirilen 
ülkeler ise Irak, Birleşik Krallık, 
İtalya, ABD ve Suriye olarak 
sıralandı.
TİM Tekstil ve Hammaddeleri 
Sektör Kurulu Sekreteryasını 
üstlenen GATHİB, Fikret Kileci 
Başkanlığında 2023 yılında 
yoğun bir takvim geçirdi. 
yeşil Dönüşüm, Sürdürülebilir 
Üretim, Döngüsel Ekonomi 
alanlarıyla ilgili World Circular 
Economy Forum, Circular Textile 
Days, Uluslararası Ekoteks 
Sempozyumu, İyi Pamuk 
ve Tarla Paneli, Horasis gibi 
onlarca panel, forum, fuar ve 
sempozyuma katılan GATHİB 
yönetimi 2024 yılı için de yoğun 
bir takvime sahip. Ayrıca sektöre 
nitelikli iş gücü ve tasarımları 
kazandırmayı amaçlayan 
ve Doku Kumaş Tasarım 
yarışması’nın dördüncüsü de 
GATHİB tarafından 2024 yılında 
gerçekleştirilecek. BÜLTEN

‘TÜM GÜCÜMÜZLE
SAHADAYIZ’
Güneydoğu Anadolu Tekstil ve Hammaddeleri 
İhracatçıları Birliği (GATHİB) 2023 yılı Olağan Genel 
Kurulu’nu GAİB hizmet binasında gerçekleştirdi. 

mART AyINDA 3 BİN 
74 KONuT SATILDI

Türkiye İstatistik Kurumu, 
Mart ayında satılan konut 

istatistiklerini kamuoyuna 
açıkladı. Türkiye genelinde 
konut satışları bir önceki 

yılın aynı ayına göre yüzde 1 
azalışla 105 bin 394’e gerilerken 
Gaziantep’te ise tam tersi 
artış gösterdi. Mart ayında 
kentimizde satılan 3 bin 47 
konutun bin 137’sini ilk el, 2 
bin 267’sini ise ikinci el satışlar 
oluşturdu. 

İPTEKLİ KONuT 
SATIŞI ARTTI

Merkez Bankası’nın faiz 
politikasına bağlı olarak 
konut kredi faiz oranlarının 
yüzde 50’nin üzerine çıktığı 
bir dönemde Türkiye’nin 
en büyük metropol kentleri 
arasında bulunan ve 2,5 
milyon kişiye ev sahipliği 
yapan Gaziantep’te, Mart 
ayında yaşanan konut 
satışları artış gösterdi. 

Türkiye İstatistik Kurumu verilerine göre 
kentimizde şubat ayında başlayan konut 
satışlarında ki artış mart ayında da sürdü. 2023 
yılının mart ayında bin 584 konutun satıldığı 
kentte bu rakam bu yılın aynı döneminde bin 
463 artışla 3 bin 47’ye yükseldi. 

EN FAzLA İKİNCİ 
EL KONuT SATILDI

Mart ayında satılan 3 bin 47 konutun bin 
137’sini ilk el satışlar, bin 910’unu ise 
ikinci el satışlar oluştururken, 2023 
yılında satılan bin 584 konutun ise 
563’ünü ilk el satışlar, bin 21’ini ise ikinci 
el satışlar oluşturdu. Ayrıca verilere 
göre ipotekli konut satışlarının arttığı 

Gaziantep’te, 2023’ün Mart ayında 
76 ipotekli konut satılırken bu rakam 
2024’ün Mart ayında ise 204 artışla 
280’e çıktı.
Mart ayında gerçekleştirilen konut 
satışlarında İstanbul 19 bin 40 konut 

satışı ile ilk sırada yer aldı. İstanbul’u, 
9 bin 523 konut satışı ile Ankara, 6 
bin 413 konut satışı ile İzmir, 5 bin 693 
konut satışı ile Antalya, 4 bin 100 ile 
Bursa, 3 bin 567 ile Mersin, 3 bin 47 ile 
Gaziantep, 2 bin 624 ile Kocaeli, 2 bin 
611 ile Adana, 2
2 bin 416 ile Kayseri, 2 bin 341 ile 
Balıkesir takip ediyor. Hüseyin 
KARATAŞ 

ŞAŞIRTAN ARTIŞ
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Gaziantep İl Göç idaresinden almış 
olduğum 99160702374 şahıs 

nolu geçici koruma kimlik belgemi 
kaybettim hükümsüzdür.

ABDULRAUF OSO

Gaziantep İl Göç idaresinden almış 
olduğum 99102538658 şahıs 

nolu geçici koruma kimlik belgemi 
kaybettim hükümsüzdür.
BEŞİR EL HASAN EL ALİ

Gaziantep İl Göç idaresinden almış 
olduğum 98377063698 şahıs 

nolu geçici koruma kimlik belgemi 
kaybettim hükümsüzdür.

MUHAMMED TALAL DERVİŞ

Gaziantep İl Göç idaresinden almış 
olduğum 99957738210 şahıs 

nolu geçici koruma kimlik belgemi 
kaybettim hükümsüzdür.

ESİL DERVİŞ

Gaziantep İl Göç idaresinden almış 
olduğum 99835698322 şahıs 

nolu geçici koruma kimlik belgemi 
kaybettim hükümsüzdür.

Abdulkarim Alrabi 

Gaziantep İl Göç idaresinden almış 
olduğum 99014155936 şahıs 

nolu geçici koruma kimlik belgemi 
kaybettim hükümsüzdür.

Rahaf El Şileş 

Gaziantep İl Göç idaresinden almış 
olduğum 99129272214 şahıs nolu 

geçici koruma kimlik belgemi 
kaybettim hükümsüzdür.

Mariya Dabul

Gaziantep İl Göç idaresinden almış 
olduğum geçici koruma kimlik 

belgemi kaybettim hükümsüzdür.
Mahmud Joukhadar

Gaziantep İl Göç idaresinden almış 
olduğum 99487578232 şahıs 

nolu geçici koruma kimlik belgemi 
kaybettim hükümsüzdür.

Halil Ömer 

Gaziantep İl Göç idaresinden almış 
olduğum 99583631756 şahıs 

nolu geçici koruma kimlik belgemi 
kaybettim hükümsüzdür.

Nagam Mohamad 

Gaziantep İl Göç idaresinden almış 
olduğum 99906872606 şahıs 

nolu geçici koruma kimlik belgemi 
kaybettim hükümsüzdür.

Emir Hamud 

Gaziantep İl Göç idaresinden almış 
olduğum 99974575768 şahıs 

nolu geçici koruma kimlik belgemi 
kaybettim hükümsüzdür.

Hüseyin Buşaa

Gaziantep İl Göç idaresinden almış 
olduğum 99488993324 şahıs 

nolu geçici koruma kimlik belgemi 
kaybettim hükümsüzdür.

Ahmad Kara Bellı

Gaziantep İl Göç idaresinden almış 
olduğum 99462637602 şahıs 

nolu geçici koruma kimlik belgemi 
kaybettim hükümsüzdür.

Husam El Musa 

Gaziantep İl Göç idaresinden almış 
olduğum 99325566162 şahıs 

nolu geçici koruma kimlik belgemi 
kaybettim hükümsüzdür.

İbrahim Cesim

Gaziantep Göç İdaresi’nden almış 
olduğum 99436656042 numaralı 

geçici kimlik kartımı kaybettim. 
Hükümsüzdür.

Mohamad Karzoun

ZAYi iLANLARI

Esnafları iş yerlerinde 
ziyaret eden Doğan, 

bir süre sohbet ettiği 
esnafların ikramlarını da 

ger çevirmedi.
Gerçekleşen ziyarette, 
talep ve sorunları da 
dinleyen Doğan, Nizip 
Sanayicisinin iş ve 
işleyişini çok iyi bildiğini 
bunun içinde belirtilen 
sorunların süratle çözüme 
kavuşturacaklarını ifade 
etti. Göreve geldiği günden 
bu yana, her fırsatta 
vatandaşlar ve esnaflar 
ile bir araya gelmeye özen 
gösteren Nizip Belediye 
Başkanı Ali Doğan, güne 
Küçük Sanayi Sitesi 

esnaflarını ziyaret ederek 
başladı.
Her zaman esnafın ve 
hemşehrilerinin yanında  
olacağını söyleyen 
Doğan, “Esnaflarımızı 
ziyaret ederek hayırlı 
işler, hayırlı Cumalar 
diledim. Tüm esnaflarımıza 
güler yüzleri ve hoş 
sohbetleri için teşekkür 
ediyorum. Nizip’imiz için 
esnaflarımızla hep birlikte 
üretmeye, durmadan 
çalışmaya devam edeceğiz” 
dedi. BÜLTEN

Gaziantep İl Jandarma Komutanlığı 
ekipleri ve Cumhuriyet Başsavcılığı 
koordinesinde kaçakçılıkla 
mücadeleye yönelik operasyon 
kapsamında Oğuzeli ilçesindeki 
bir iş yerine baskın yapıldı. Baskın 
sırasında yapılan aramalarda 
piyasaya sürülmeye hazır halde 
ve 2 Milyon 350 bin TL değerinde 
10 bin 950 kilogram sahte 
deterjan ve 66 bin 430 adet çeşitli 

markaların taklidi ambalaj ele 
geçirildi. Gaziantep’te jandarma 
ekiplerinin bir iş yerine yaptığı 
operasyonda piyasa sürülmeye 
hazır halde 2 milyon 350 bin TL 
değerinde sahte deterjan ele 
geçirildi. Operasyon sonucunda 1 
şüpheli gözaltına alındı. Operasyon 
sonucunda iş yeri sahibi y.I. isimli 
şahıs gözaltına alındı. y.I. hakkında 
yasal işlem başlatıldı. İHA

SiTE ESNAFI ÜRETMEYE 

DEVAM EDiYOR
Göreve geldiği günden bu yana, her fırsatta vatandaşlar ve esnaflar 
ile bir araya gelmeye özen gösteren Nizip Belediye Başkanı Ali Doğan, 
güne Küçük Sanayi Sitesi esnaflarını ziyaret ederek başladı.

SAHTE DETERJAN ELE GEÇİRİLDİ
2 MİLYON LİRA DEĞERİNDE 

Gaziantep’te 
jandarma 
ekiplerinin bir 
iş yerine yaptığı 
operasyonda 
piyasa 
sürülmeye 
hazır halde 2 
milyon 350 bin 
TL değerinde 
sahte deterjan 
ele geçirildi. 
Operasyon 
sonucunda 
1 şüpheli 
gözaltına alındı.

NAKİT PARA
AKIŞI AzALACAK

Faiz artışlarının süreceğinin 
sinyalini veren Mali Müşavir 
Eren Ovayolu, “Nakit para 
akışının azalması piyasaları 
alt üst ederken aynı zamanda 
işletmeleri de çıkmaza soktu” 
tespitini yaptı. 
Merkez Bankası, 2023 yılının 
Haziran ayında 27 ay sonra ilk 
defa faiz artırımına gitmiş, 650 
baz puan artışla faiz yüzde 
8,5'ten yüzde 15'e çıkarılmıştı. 
Temmuz ayında da 250 baz 
puan artışla yüzde 15’ten yüzde 
17’e yükseltilen faiz, ağustos 
ayında ise 750 baz puan 
artışla yüzde 25 seviyelerine 
çıkarılmıştı.
Para Politikaları Kurulu, Eylül 
ayında yaptığı toplantıda 
faizi 500 baz puan artırılarak 
yüzde 25'ten yüzde 30'a, Ekim 
ayındaki toplantıda yüzde 

30'dan yüzde 35'e Kasım 
ayındaki toplantıda yüzde 
35'ten yüzde 40'a, Aralık 
ayında 250 baz puan artışla 
yüzde 42,5, Ocak ayında yine 
250 baz puan artışla yüzde 
42,5'ten yüzde 45 seviyesine 
çıkarmıştı. Şubat ayında yapılan 
toplantıda faiz sabit tutulurken, 
mart ayında ise 500 baz puan 
artırarak yüzde 45’ten yüzde 
50’ye yükseltilmişti. 

İFLASLAR VE KEPENEK 
KAPATmALAR SÜRECEK

Faizin ekonomiye müdahale 
için kullanılmaması uyarısında 
bulunan Ovayolu, “Faiz, para 
politikasını yöneten araçlardan 
sadece biridir. Bunun için faiz 
kullanılıyor. Ancak faiz artırmak 
piyasada olumsuz sonuçlara 
neden oluyor. Faizlerin asansör 
gibi inip-çıkması piyasaları 
alt üst etti. Şu anda piyasa da 

nakit para akışının olmaması 
beraberinde iflaslara da yol 
açıyor. İflaslar ve kepenk 
indirmeler sürecek” sinyalini 
verdi. 

TİCARET DuRmA 
NOKTASINA GELECEK

Ovayolu, “TL’nin yükselmesi 
için yükseltilen faizler bir 
taraftan yapıcı olurken diğer 
taraftan ise yıkımlara neden 
olmakta. Bu yıkımlar piyasaların 
kitlenmesine, nakit akışının 
azalmasın, ticaretin durmasına 
ve istihdamın azalmasına neden 
oluyor. Para politikaları bilimsel 
bir şekilde yönetilmiyor. Faiz 
düşürüldüğünde hem enflasyon 
hem de döviz yükselmeye 
başlamıştı. Faiz arttırıldığında 
enflasyon ve dövizin 
düşmeyeceğini deklare ettik. 
Faizin yanı sıra adalet, eğitim, 
ülkenin ekonomi durumu dövizi 

dolaylı ve doğrudan etkiliyor” 
ifadelerini kullandı. 

FİyAT İSTİKRARI 
SAĞLANmALI

Faizlerin yüzde 55 seviyelerine 
çıkacağını öngören Mali Müşavir 
Ovayolu, “Faizler yüzde 55’e 
çıkarıldığında daha zorlu günler 

bizleri bekliyor olacak. Piyasada 
az olan TL sıkıntısı daha da 
büyüyecek. Nakit akışı daha da 
zayıflayacak. İşletmeler çarklarını 
daha zor döndürecek. Ekonominin 
düzelmesi faiz ile olacak bir iş 
değil. Dolayısıyla muhakkak 
fiyat istikrarının sağlanması, 
faizlerin düşürülmesi gerekiyor” 
açıklamasını yaptı. mizgin ATEŞ 

FAiZ ARTIŞLARI 

SÜRECEK
Türkiye Cumhuriyet merkez Bankası (TCmB) Para 
Politikası Kurulu, faiz artırmaya devam ediyor. mart ayında 
yapılan 500 baz puan artış ile faiz yüzde 50’ye çıkarıldı. 
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Öğrencilere iş bulma 
sürecinde etkili iletişim, 
özgeçmiş hazırlama, mülakat 
teknikleri gibi konularda 
pratik bilgiler verilerek iş 
dünyasına daha hazırlıklı 
adım atmalarına katkı 
sağlanmış oldu.
SANKO Üniversitesi 
öğrencilerine yönelik 
etkinlikler hız kesmeden 
devam ediyor.  SANKO 
Kariyer Geliştirme Uygulama 
ve Araştırma Merkezi 
Müdürlüğü ve İŞKUR 
Gaziantep Müdürlüğü ile 
ortaklaşa gerçekleştirilen 
"İş Kulübü Eğitimlerinin" 
ilki Sağlık Bilimleri Fakültesi 
bünyesinde gerçekleştirildi. 
Bu kapsamda  Beslenme 
ve Diyetetik, Fizyoterapi 
ve Rehabilitasyon  
bölümlerinden mezun 
olabilecek öğrenciler katıldı.

İŞ BuLmA SÜRECİNDE 
ETKİLİ İLETİŞİm

Gaziantep SANKO 
Üniversitesi’nde iş arama 

sürecini profesyonelce 
yönetebilen bireylerin 
yetişmesini amaçlayan 
eğitim 15-20 kişilik gruplar 
halinde düzenleniyor. 
Eğitimde, sektörel uzmanlar 
ve kariyer danışmanları 
tarafından çeşitli konular 
ele alındı. İş ve Meslek 
Danışmanı Mervenur Akdaş 
ve Ferit Okçu öğrencilere 
iş bulma sürecinde etkili 
iletişim, özgeçmiş hazırlama, 

mülakat teknikleri gibi 
konularda pratik bilgiler 
vererek, iş dünyasına daha 
hazırlıklı adım atmalarına 
katkı sağlamış oldu. Bu 
tür etkinlikler, gençlerin 
meslek seçimi ve kariyer 
hedeflerine daha sağlam 
bir temel oluşturmalarına 
yardımcı olmak amacıyla 
düzenleniyor.
İŞKUR eğitim uzmanlarınca 
yüz yüze, interaktif 
gerçekleştirilen eğitim 
oyunlaştırma yöntemleriyle 
de destekleniyor. Eğitim 
sonunda öğrencilere İŞKUR 
onaylı sertifikalar verildi. 
Programda konuşma 
yapan SANKO Üniversitesi 
Prof. Dr. Güner DAĞLI, 
öğrencilere iş hayatında 
başarı dileklerini iletti ve 
sertifikalarını verdi.  SANKO 
Üniversitesi Genel Sekreteri 
Dr. yusuf Ziya yILDIRIM 
sertifika dağıtımında 
bulundular. Gaziantep 
SANKO Üniversitesi’nde “İş 
Kulübü Eğitimi” düzenlendi. 

İlk eğitim Sağlık Bilimleri 
Fakültesi  öğrencilerine 
verildi. Eğitimde, sektörel 
uzmanlar ve kariyer 
danışmanları tarafından 
çeşitli konular ele alındı. 

EĞİTİmDEN BÜTÜN 
ÖĞRENCİLER 
FAyDALANACAK

Eğitimlerin sonunda 
üniversitedeki tüm bölüm ve 
programlardaki öğrencilerin 
faydalanması hedefleniyor. 
Bu kapsamlı eğitim etkinliği, 
öğrencilere iş dünyasıyla 
ilgili bilgiler edinme, kariyer 
planlaması yapma ve sektörel 
becerilerini geliştirme 
fırsatı sunmayı amaçlıyor. 
İŞKUR'un iş kulüpleri 
aracılığıyla düzenlediği 
eğitimler, öğrencilere 
meslek seçiminde rehberlik 
etmek, iş dünyasına daha iyi 
hazırlanmalarını sağlamak ve 
istihdam olanakları hakkında 
bilgi vermek adına önemli bir 
platform sağlıyor. BÜLTEN

ÖĞRENCiLERE iŞkuR ONAYLI 
SERTiFiKALAR VERiLDi
Gaziantep SANKO Üniversitesi’nde “İş Kulübü Eğitimi” düzenlendi. İlk 
eğitim Sağlık Bilimleri Fakültesi  öğrencilerine verildi. Eğitimde, sektörel 
uzmanlar ve kariyer danışmanları tarafından çeşitli konular ele alındı. 

Etkinlikler kapsamında 
dans edip şarkılar 
söyleyen öğrenciler 
palyaço gösterisiyle 
doyasıya eğlendi. 
Bayraklar, renkli 
balonlar ve çeşitli 
süslemelerle donatılan 
bahçede öğrenciler ve 
öğretmenler, 23 Nisan 
şiirleri okuyarak, dans 
gösterileri sergileyerek 
müzik eşliğinde oyunlar 
oynadı.
23 Nisan Ulusal Egemenlik 
ve Çocuk Bayramı’nın 
coşkusunu çocuklara 
yaşatmak için güzel bir 
etkinlik düzenlediklerini 
ifade eden GAÜN 
Kreş ve Anaokulu 
Müdürü Güler Boran,” 
TBMM’nin açılışının 
104. yıl dönümü ve 23 
Nisan Ulusal Egemenlik 

ve Çocuk Bayramı'nı 
kutluyoruz. Atatürk’ün 
çocuklarımıza armağan 
ettiği bu güzel günde 

çocuklarımız da heyecanlı 
biz de heyecanlıyız. 
Geleceğimizin teminatı 
olan çocuklarımızla 
bu anlamlı günün 
heyecanını yaşamak bizi 
çok mutlu ediyor. Bütün 
çocukların 23 Nisan Ulusal 

Egemenlik ve Çocuk 
Bayramı’nı kutluyorum” 
diye konuştu. Gaziantep 
Üniversitesi (GAÜN) 

anasınıfı öğrencileri, 
TBMM’nin 104. Açılış 
yıl Dönümü ve 23 Nisan 
Ulusal Egemenlik ve 
Çocuk Bayramı’nı  okul 
bahçesinde düzenlenen 
etkinliklerle coşkuyla 
kutladı. BÜLTEN

23 NiSAN COŞku 
iLE KUTLANDI
Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) anasınıfı öğrencileri, 
TBmm’nin 104. Açılış yıl Dönümü ve 23 Nisan ulusal 
Egemenlik ve Çocuk Bayramı’nı  okul bahçesinde 
düzenlenen etkinliklerle coşkuyla kutladı. 

Toplum Gönüllüleri 
Vakfı (TOG)’un 6 Şubat 
depremlerinden sonra, 
yıkımın en fazla hissedildiği 
Gaziantep İslahiye’de açtığı 
Umut Evi Destek Merkezi, 19 
Nisan’da konteyner kent ve 
çevresinden yüzlerce çocukla 
Çocuk Bayramı’nı kutladı. 
500’e yakın çocuğun katıldığı 
şenlikte; çocuklar gösterilere 
ve atölye çalışmalarına 
katılarak keyifli vakit 
geçirdiler. 
Toplum Gönüllüleri 
Vakfı (TOG) 6 Şubat’ta 

gerçekleşen afetin ardından; 
Adıyaman, Hatay, Gaziantep, 
Kahramanmaraş ve Malatya’da 
toplam 10 Destek Merkezi’ni 
hayata geçirdi. Afetten 
etkilenen çocuklar ve gençler 
başta olmak üzere her yaştan 
bireyin iyi olma haline destek 
olmak amacıyla açılan Destek 
Merkezleri’nin bir tanesi de 
geçtiğimiz yıl, P&G Türkiye 
ve Türkiye Milli Olimpiyat 
Komitesi iş birliğiyle İslahiye 
Memurkent Konteyner 
Kent’te açıldı. Şenlikte 
birbirinden farklı atölyelerin 
ve gösterilerin gerçekleştiğini 
belirten TOG yönetim Kurulu 
Üyesi ve Gaziantep Sosyal 
Komite Kurucusu Sezen 
Akınal Bulut: “TOG’un sosyal 
iyileşmeye destek çalışmaları 
kapsamında, Gaziantep 
Sosyal Komite üyelerinin 
katkılarıyla gerçekleştirilen 
etkinlikte, depremin çocuklar 
üzerindeki olumsuz etkilerinin 
hafifletilmesini amaçladık. 
Toparlanma sürecin kolay 
olmayacağını biliyoruz ancak 
dayanışmayla birbirimize güç 
vermeye devam edeceğiz” 
dedi. HABER mERKEzİ

kONTEYNER kENTTE YAŞAYAN 
ÇOCukLAR, 23 NİSAN ÇOCuk 
BAYRAMI’NI KUTLADI  
Toplum Gönüllüleri Vakfı (TOG), Gaziantep İslahiye’de 
afetten etkilenen çocuklarla bir araya geldi, yüzlerce 
çocuk 23 Nisan Çocuk Bayramı’nı kutladı! 

yeni Anayasayı değerlendiren 
Av. Bülent Duran, Türkiye’nin 
yeni bir Anayasa’ya 
ihtiyacının olduğunu 
söyledi, “Sivil ve halktan 
yana sivil bir Anayasayı 
yapmak zorunluluğu var.  
yeni Anayasa bu ülkede 
yaşayan toplum her kesimini 
kucaklayabilmeli ve herkesin 
üzerinde mutabık kalması 
gerekiyor” dedi. 

yENİ ANAyASA 
ÇALIŞmALARI BAŞLADI

yerel seçim sonrasında 
TBMM’nin birinci gündem 
maddesi olan yeni sivil bir 
Anayasa çalışmaları hız 
kazandı. yeni bir Anayasa 
için tüm siyasi partilerden 
mutabakat aranacak. Bu 
kapsamda TBMM Başkanı 
Numan Kurtulmuş’un 
ev sahipliğinde Meclis 
Başkanvekilleri bir araya geldi. 
“Türkiye’nin sivil, halktan, 
toplumsal uzlaşma temelinde 
bir Anayasa’ya ihtiyacı 
var” ifadelerini kullanan 

Duran, “Anayasa, kanunlar 
hiyerarşisinde en tepede 
bulunur. 
Parlamento 
yasama 
faaliyetinde 
çıkardığı 
tüm yasaları 
kanunların 
hiyerarşisi olan 
tüm Anayasa’ya 
uygun yapma 
zorunluluğu 
var. Anayasa’nın 
temelinde 
toplumsal bir 
uzlaşma bulunur” 
ifadelerini kullandı.

HER DÖNEm ANAyASA 
TARTIŞmALARI 
yÜRÜTÜLÜyOR

Duran, “Ülkemizdeki 
Anayasalar, demokratik, sivil 
toplum örgütlerinin halkın 
iradesinin nezdinde tartışılıp 
oluşturulmuş değil. Bunun ilk 
emaresi 1920 Anayasası’dır. 
Sonradan 1961, 1970 ve 1980 
Anayasaları halktan kopuk, 
birçoğu da darbe neticesinde 

ortaya çıkmıştır. Dolayısıyla 
bir darbe Anayasası’nın 
toplumsal uzlaşma temelinin 

çok uzağındadır. 
Bu yüzdende her 
dönem Anayasa 
tartışmaları 
yürütülüyor” 
açıklamasını yaptı.
Anayasa’nın 
kişilerin hak ve 
özgürlüklerini 
düzenlediğini 
kaydeden 
Duran, 
“Uluslararası 
birçok 

sözleşmeler var. Ülkemizin 
ve Anadolu coğrafyamızın 
mutabık kaldığımız ilkeler 
bulunuyor. Artık küreselleşen 
bir dünya ve küreselleşen bir 
bütünlük var. Bu bütünlükte 
birçok uygulamalar ve 
tartışmalar var. Bizim 
coğrafyamızında bir geleneği 
var. Anadolu zengin kültürel 
bir mirasa sahip. O yüzden 
her insanı var edilebilecek 
bir Anayasa’ya ihtiyaç var” 
şeklinde konuştu. Özer 
KARINCA 

SiViL BiR ANAYASAYA
iHTiYAÇ VAR
yeni Anayasa düzenlemesine yönelik çalışmalar başladı. 
Bu kapsamda TBmm Başkanı Numan Kurtulmuş’un ev 
sahipliğinde meclis Başkanvekilleri bir araya geldi. 
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Basın İlan Kurumu öncülüğünde 
basın sektöründe yürütülen dijital 
dönüşüm çalışmaları meyvelerini 
vermeye başladı. İnternet haber 
sitelerinin resmi ilan yayımlama 
hakkına kavuşması için gerekli 
olan yasal düzenlemelerin hayata 
geçirilmesinin ardından internet 
medyasında gelirler ve istihdam 

olanakları arttı.

1 milyar 130 milyon 
tutarında ilan ve 
reklam desteği

7418 sayılı Basın Kanunu ile Bazı 
Kanunlarda Değişiklik yapılmasına 
Dair Kanun uyarınca süreli 

yayın kapsamına alınan internet 
haber siteleri, 1 Nisan 2023 
tarihinden itibaren resmi ilanların 
yayımlanacağı bir diğer mecra 
haline geldi. Gazetelerle birlikte 
internet medyasının da devlet 
eliyle desteklenmesi gazetecilik 
mesleğinin güçlenmesi yönünde 
önemli bir adım oldu.

Basın İlan Kurumu aracılığıyla 1 
Nisan – 31 Aralık 2023 döneminde 
389 internet haber sitesinde 
592 milyon 410 bin TL tutarında 
resmi ilan ve 730 adet internet 
haber sitesinde 103 milyon 220 
bin TL tutarında resmi reklam 
yayımlatıldı. 2024 yılının ilk üç 
aylık döneminde ise 383 adet 
internet haber sitesinde 347 
milyon 726 bin TL tutarında 
resmi ilan, 745 adet internet 
haber sitesinde 87 milyon 320 
bin TL tutarında resmi reklam 
yayımlatıldı.
Böylelikle 12 aylık süreçte haber 
sitelerine toplam 1 milyar 130 
milyon TL’lik resmi ilan ve reklam 
desteği verilmiş oldu.

Resmi ilan adetlerinde 
gözle görülür artış

Diğer taraftan mevzuattaki 
düzenlemeler ile internet haber 
sitelerinin de dâhil olduğu 
süreli yayınlara sevk edilen ilan 
adedinde artış sağlandı.
1 Nisan 2023 - 31 Mart 2024 
tarihleri arasında internet haber 
sitelerinde icra, ihale, tebligat ve 
personel alımı kategorilerinde 
toplam 92 bin 560 adet resmi 

ilan yayımlatıldı. Aynı dönemde 
yayımlatılan resmi reklam adedi 
ise 6 bin 728 olarak gerçekleşti.

İstihdam artıyor
ilanlar daha fazla 
okuyucuya ulaşıyor

Basın Kanunu’nda ve Basın İlan 
Kurumu mevzuatında yapılan 
değişiklikler internet medyasında 
çalışan fikir işçilerinin özlük 
haklarını güvence altına alırken 
resmi ilanların daha geniş kitlelere 
ulaşmasına katkı verdi.
İlan ve reklam yayımıyla 

sürdürülebilir bir gelir modeline 
kavuşan internet medyası daha 
fazla fikir işçisi istihdam edebilme 
olanağına sahip oldu. Resmi ilan 
yayımıyla alakalı internet haber 
sitelerinde istihdam edilen 3 bin 
812 fikir işçisine her geçen gün 
yenileri ekleniyor.
Resmi ilan yayımlayan internet 
haber sitelerinin kadrolarında 
424 sorumlu müdür (yazı işleri 
müdürü), 127 haber müdürü 
(istihbarat şefi), bin 388 internet 
editörü, bin 503 muhabir ve 370 
yazar bulunuyor.
Kamunun faaliyetlerinin süreli 
yayınlar vasıtasıyla duyurulması 
ve ihale süreçlerinde şeffaflık 
prensibi çerçevesinde 
katılımın artması maksadıyla 
gerçekleştirilen ilan ve reklam 
yayımı, yazılı basının yanı sıra 
dijital mecranın da bu alana dâhil 
olmasıyla daha etkili bir şekilde 
yürütülüyor.
İlan ve reklam yayımlamaya 
başladığı tarihten bu yana 7 
milyar 106 milyondan fazla 
tekil kullanıcı tarafından ziyaret 
edilen internet haber siteleri, 
dijital mecranın ne kadar etkili bir 
iletişim aracı olduğunu gösteriyor. 
BÜLTEN

İkinci duruşmada maktul 
ailelerinin avukatları, kazada 
yaralanan sanığın kanındaki 
alkolün temizlenmesi için 
ambulansla 1 saat kadar 
dolaştırıldıktan sonra hastaneye 
getirildiğini iddia ederken sanık 
ise bu iddiaları, “Alkol iddiaları 
imkansız, tıpta böyle bir şey 
mümkün değil” diyerek yalanladı. 
Duruşma, sanığın tutukluluk 
halinin devamına karar verilerek 
ertelendi.
Gaziantep’te otomobiliyle 
çarptığı ATV’de bulunan 
Hüseyin Akın (14) ile Kerim 
Gündoğan’ın (14) ölümüne 
sebep olduğu iddia edilen 
tutuklu sanık Prof. Dr. Volkan 
Kılınçoğlu, Gaziantep 10. Ağır 
Ceza Mahkemesinde “Taksirle 
birden çok kişinin ölümüne 
sebep olmak” suçundan 18 yıla 
kadar hapis cezası talebiyle 
ikinci kez hakim karşısına çıktı. 
Tutuklu sanık Volkan Kılınçoğlu, 
ikinci duruşmaya da SEGBİS’le 
bağlandı. Duruşmada, sanık Av. 
H. Mehmet Balcı ve Av. Mehmet 
Sait Bozhüyük ile Hüseyin Akın’ın 
aile avukatları Av. Mutlu Can 
Dağlı, Av. Doğan Canbolat, Av. 
Mustafa Edip İzol ve Av. Gizem 
Kaleoğlu, Av. Suat Genç yanı sıra 
tanıklar da hazır bulundu.

“Bu acı 3 eve düştü”

Duruşmada söz alan ve 
savunmasını yapan sanık Prof. 
Dr. Volkan Kılınçoğlu, “Bu 
acı 3 eve düştü. Ben de bir 
babayım ve iki ailenin acısını 
sonuna kadar yaşıyorum. Ben 
hep doğru söyledim. 5 kez 
kusursuz olduğum raporlarla 
doğrulandı. Bunlardan 3’ü bilirkişi 
raporudur. Siz devlet kurumlarına 
inanmayacak mısınız? Kaza 
17.13’te oldu. Kazadan sonra 
doktor arkadaşlarımla 
konuştum. Bir kaza geçirdim ve 
şoktaydım. yerde yatan 2 gence 
yardım edebilmek için doktor 

arkadaşlarımı aradım. Çünkü 
onlara müdahale etmek istedim. 
Eşimi ve evimizin güvenlik 
görevlisini de aradım” ifadelerini 
kullandı.

maktul ailelerinin 
avukatlarından şok iddia

Duruşma sırasında söz alan 
maktul ailelerinin avukatları, kaza 
sonrası yaralanan ve kanında 
alkol tespit edildiği öne sürülen 
lüks otomobil sürücüsü Volkan 
Kılınçoğlu’nun kanındaki alkolün 
temizlenmesi için ambulansla 
1 saat kadar dolaştırıldıktan 
sonra hastaneye getirildiğini ve 
ambulansa eşi ve doktor arkadaşı 
ile birlikte bindiğini iddia etti. 
Avukatlar, sanığın olay sonrası bir 
inşaat firması ile görüştüğünü de 
öne sürdü.

“Alkol iddiaları 
imkansız, tıpta böyle bir 
şey mümkün değil”

Duruşma sırasında kanındaki 
alkolün temizlenmesi için 
ambulans ile 1 saat kadar 
dolaştırıldıktan sonra hastaneye 
getirildiği iddialarına da 
cevap veren sanık Kılınçoğlu, 

“Avukatların vücudumdaki 
alkolün kanımdan atılması için 
söylediği iddialar imkansızdır. 
Bir hekim olarak tıpta böyle bir 
şeyin mümkün olmayacağını 
söylemek istiyorum. Ben yemin 
etmiş bir doktorum ve kimsenin 
ölümüne sebep olmak istemem” 
ifadelerine yer verdi.

“Tutuksuz yargılanmak 
ve dışarıda hastalarımı 
tedavi etmek istiyorum”

Savunmasında kaza sonrası bir 
inşaat firması ile görüştüğüne 
yönelik iddialara cevap 
vermeyen sanık doktor, suçsuz 
olduğunu öne sürerek tutuksuz 
yargılanmak istediğini belirtti. 
Sanık Kılınçoğlu, “Dışarıda 
hastalarımı tedavi etmek 
istiyorum. Bu yüzden tutuksuz 
yargılanmak istiyorum. Ben 
alkol almadım. İşimden evime 
gidiyordum. Bu süreçte alkol 
almam mümkün değil. Kaza 
tutanağında çocukların yarış 
yaptığı yazıyor. Her aracın 
ruhsatında ne yazıyorsa ona 
göre kurallar uygulanır. Ben 24 
yıllık hekimim. Bir sürü asistan 
yetiştirdim ve hepsi şu an görevi 
başında” şeklinde konuştu.  İHA

ATV KAZASI DAVASINDA 
İkİNCİ DuRuŞMA GÖRÜLDÜ
Gaziantep’te otomobiliyle çarptığı ATV’de bulunan Hüseyin Akın 
ile Kerim Gündoğan’ın ölümüne sebep olduğu iddia edilen tutuklu 
sanık Prof. Dr. Volkan Kılınçoğlu ikinci kez hakim karşısına çıktı.

iNTERNET MEDYASI REKLAM 
GELiRLERi iLE DAHA GÜÇLÜ
İnternet haber sitelerinin 1 Nisan 2023’ten itibaren resmi ilan yayımlama hakkı elde etmesi sektöre canlılık getirdi. Geçtiğimiz 
bir yıllık süreçte yayımladığı ilan ve reklam tutarı 1 milyar 130 milyon TL’ye ulaşan haber siteleri geleceğe umutla bakıyor.

yılmaz, çocuklara bisiklet 
vereceklerini müjdeledi.
Şehitkamil Belediye 
Başkanlığı tarafından 
organize edilen 
23 Nisan Ulusal 
Egemenlik ve Çocuk 
Bayramı etkinlikleri 
aralıksız devam ediyor. 
Çocukların bayram 
coşkusunu paylaşmak 
için Merveşehir 
Stadyumu’nda 
gerçekleştirilen 
Geleneksel Çocuk 
Oyunları Şenliği’ne 
katılım sağlayan 
Şehitkamil Belediye 
Başkanı Avukat Umut 
yılmaz, çocuklarla 
birlikte yüzünü boyadı. 
Çocuklarla birlikte 
halat çeken Başkan 
yılmaz, daha sonra 
çuval yarışında toplanan 
topları saydı. Akıl ve zekâ 
oyunlarında hamle yapan 
çocuklarla birlikte hamle 
yapan Umut yılmaz, talep 
eden her çocukla hatıra 

fotoğrafı çektirdi.
Programda konuşan 
Şehitkamil Belediye 

Başkanı Avukat yılmaz, 
çocuklara bisiklet hediye 
edeceklerini söyledi. 
Geleneksel Çocuk 
Oyunları Şenliği’nde 
görevli personellerin, 
çocukları eğlendirmek 
için verdikleri emeğin 
kendisi için önemine 

vurgu yapan Başkan 
Avukat Umut yılmaz, 
organizasyonda görevli 

herkese teşekkür etti. 23 
Nisan Ulusal Egemenlik ve 
Çocuk Bayramı dolayısıyla 
düzenlenen Geleneksel 
Çocuk Oyunları Şenliği’ne 
katılan Başkan Avukat 
Umut yılmaz, çocuklarla 
birlikte yüzünü boyadı, 
oyun oynadı. İHA

ÇOCukLAR ETkiNLikLERLE

23 Nisan ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramı dolayısıyla 
düzenlenen Geleneksel Çocuk Oyunları Şenliği’ne katılan 
Başkan Avukat umut yılmaz, çocuklarla birlikte yüzünü boyadı, 
oyun oynadı. yılmaz, çocuklara bisiklet vereceklerini müjdeledi.

DOYASIYA EĞLENDi
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Güneydoğu Anadolu Halı 
İhracatçıları Birliği Başkanı Zeynal 
Abidin Kaplan “Halı sektörü olarak 
Gaziantep sanayisinin lokomotifi 
olmaya devam ediyoruz. 
Sektörümüzün kıymetini bilelim 
birlik ve beraberlik içerisinde 
hareket ederek yeni başarı 
öyküleri yazalım” dedi.
GAİB hizmet binasında 
gerçekleşen genel kurulda divan 
başkanlığını Hüseyin Ulutaş, İrfan 
Kılınç ve Abdulkadir Bozkurt 
yaptı. Genel Kurula Güneydoğu 
Anadolu Hububat Bakliyat 
yağlı Tohumlar ve Mamulleri 
İhracatçıları Birliği Başkanı Celal 
Kadooğlu, TİM Halı Sektör Kurulu 
Başkanı Salahattin Kaplan, TİM 
Temsilcisi ve Bakanlık Temsilcisi 
ve halı ihracatçıları katıldı. Genel 
kurulda, 2023 yılı yönetim kurulu 
ve denetim çalışma raporu oy 
birliği ile kabul edildi.  2023 yılı 
bilanço, gelir-gider hesaplarının 
görüşülmesinin ardından yönetim 
Kurulu ve Denetim Kurulu’nun 
2023 yılı iş ve işlemleri açısından 
ibrası gerçekleşti.
GAHİB yönetim Kurulu’nun 
faaliyet raporunda, “Ülkemiz 
halı ihracatı 2023 yılında 2022 

yılına göre sabit kalarak 2 Milyar 
752 Milyon ABD doları olarak 
gerçekleşmiş iken Birliğimiz halı 
ihracatı 2023 yılında 2022 yılına 
göre %1,25 azalarak 1 milyar 
853 milyon ABD doları olarak 
gerçekleşmiştir. Birliğimizin 
2023 yılı Türkiye geneli halı 
sektörü ihracatı içerisindeki 
payı %67,3 olmuştur. 2023 
yılında Mal grupları bazında 
2022 yılına kıyasla makine halısı 
ihracatımız %2,80 azalmış, tufte 
halı ihracatımız %12,25 oranında 
artmıştır. Ülkeler bazında 2023 yılı 
Halı ihracatımız incelendiğinde, 
%3,7’lik azalış ve 558 milyon ABD 
doları ihracat değeri ile %30,1 
paya sahip Birleşik Devletler ilk 
sırada yer almaktadır. İkinci sırada 
%128,9’luk artış ve 188 milyon 
ABD doları ihracat değeri ile 
%10,2 paya sahip Suudi Arabistan, 
üçüncü sırada ise %6,4’lük azalış 
ve 140 milyon ABD doları ihracat 
değeri ile %7,6 paya sahip Irak 
bulunmaktadır” denildi.

ASTARI BEzİNDEN 
PAHALIyA GELİyOR

Genel kurulun dilek ve 

temenniler bölümünde söz 
alan TİM Halı Sektör Kurulu 
Başkanı Selahattin Kaplan, halı 
üreticisi ve ihracatçılarına, “Gelir 
ve gider hesaplarınızı doğru 
yapın. Tedbirli olun. İşinize 
önem verin ve riskleri azaltmaya 
çalışın” uyarısında bulundu. 
Başkan Selahattin Kaplan, “Tüm 
dünyada piyasalarda daralma var. 
Maliyetler çok değişken. Öyle bir 
zaman geldik ki, astarı bezinden 
pahalıya geliyor. Bu nedenle 
harcamalarınıza dikkat edin. 
Maliyetlerinizi doğru hesaplayın. 
İşinize daha çok sahip çıkın” diye 
konuştu.

İSTANBuL FuARI 
LOKOmOTİF OLDu

Başarılı bir faaliyet dönemini 
geride bırakan GAHİB yönetim 
Kurulu’na teşekkür eden Sektör 
Kurulu Başkanı Selahattin Kaplan, 
özellikle İstanbul’da düzenlenen 
halı fuarının sektöre büyük katkısı 
olduğuna dikkat çekti. Kaplan, 
“İstanbul Fuarı sektörümüz 
için önemli bir lokomotif oldu. 
Çok başarılı geçen fuarımızı bu 
sıkıntılı süreçte sektörümüzü 4 

aydan beri sürüklemeye devam 
ediyor. Emeği geçenlere teşekkür 
ediyorum” şeklinde açıklamada 
bulundu.
GAzİANTEP 
SANAyİSİNİN 
AmİRAL GEmİSİyİz

Güneydoğu Anadolu Halı 
İhracatçıları Birliği Başkanı 
Zeynal Abidin Kaplan da, genel 
kurulun sonunda üyeler teşekkür 

konuşması yaptı. Başkan 
Zeynal Abidin Kaplan, şunları 
söyledi: “Bereketli ve önemli 
bir sektörümüz var. Bugün 
bazı sıkıntılar yaşıyor olabiliriz 
ancak biz krizden en hızlı şekilde 
çıkacak sektörlerden biriyiz. 
Çok kıymetli bir sektörümüz 
var. En fazla istihdam sağlanan 
sektörüz. Halı sektörü 
olarak Gaziantep sanayisinin 
amiral sektörü olarak devam 

ediyoruz. Bunun için işimizin, 
sektörümüzün, şehrimizin, 
ülkemizin, bayrağımızın kıymetini 
iyi bilelim. Biz bilmezsek bizim 
yerimize kıymet bilenler gelir. 
Birlik ve beraberliğimizi daha 
da güçlendirerek, daha güçlü 
bir Türkiye için çalışalım. Genel 
kurulumuzun hayırlara vesile 
olmasını diliyor ve katıldığınız 
için hepinize teşekkür ediyorum.” 
BÜLTEN

Dünya genelinde, nüfusun hızla artması; 
açlık, yetersiz beslenme, kirlilik, 
bilinçsizce kullanılan kimyasallar, alt yapı 
eksikliği gibi nedenler vektör canlıların 
ve neden oldukları hastalıkların artması 
ve yayılmasına neden olmaktadır. Bu 
anlamda Halk sağlığının korunması, 
yaşam kalitesinin iyileştirilmesi ve birçok 
paraziter ve bulaşıcı hastalıkların kontrol 
altına alınması için zararlılarla etkin bir 
mücadele ihtiyacı doğmuştur. 
Halk sağlığı açısından önemli 

riskler taşıyan vektör canlılarla 
(haşere v.b) mücadele edilirken 
kullanılacak metotlarda, zararlı 
etkisini en aza indirgemenin yanında, 
sağlıklı bir çevre modeli de göz 
önünde bulundurulmalıdır. Vektör 
mücadelesinde; Kolay ulaşabilirliği, kısa 
sürede etkisini göstermesi ve kullanım 
kolaylığı gibi nedenlerden dolayı 
kimyasal mücadele, en çok kullanılan 
mücadele şeklidir. Ancak kimyasal 
mücadelede kullanılan Biyosidal 

ürünlerin, dozu, etkinliği, kullanım 
şekli (uygun ekipman) ve özellikle 
uygulayıcının bu konudaki bilgisi oldukça 
önem arz etmektedir. 

Verilen eğitim sonunda yapılan 
sınavda başarılı olanlara “Biyosidal 
Ürün Uygulayıcı Sertifikası” 
verilmiştir. BÜLTEN

BiYOSiDAL uYGuLAYICI EĞiTiMi VERiLDi
Global ısınmanın bir sonucu olarak tüm dünyada iklimsel değişimler meydana gelmektedir. Bu 
değişikliklerin hem ekosfer de, hem de yerel eko sistemlerde doğal dengeyi etkileyeceği bilinmektedir. 

GEMiSi HALI SEKTöRÜDÜR’
‘SANAYiMiZiN AMiRAL 
Güneydoğu Anadolu Halı İhracatçıları Birliğinin 
2023 yılı Olağan mali Genel Kurul Toplantısı yapıldı. 

Başkanlık makamında 
gerçekleşen ziyarette, 
Doğan’ı elde ettiği 
başarıdan dolayı tebrik 
eden Polat, ilçenin 
sorunları ve çözüm 
yolları hakkında görüş 
alışverişinde bulundu.
Nizip ilçesinin önemli bir 
ilçe olduğunu sözlerine 
ekleyen Polat, sorunların 
çözümü için elinden gelen 
desteği vereceğini ifade 
ederek Belediye Başkanı 
Doğan ve ekibine hayırlı 
olsun dileklerini illetti.
Ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile getiren 
Doğan ise, ilçemizin 
kalkınması ve daha 

iyi seviyeye ulaşması 
yönünde milletvekilimiz 
ile iş birliği içerisinde 
olacağız. Sayın vekilimize 
ve beraberindeki 
heyete bir kez daha 
teşekkür ediyorum 
dedi. Cumhuriyet Halk 

Partisi (CHP) İzmir 
Milletvekili Mahir Polat, 
Nizip Belediye Başkanı 
Ali Doğan’a hayırlı olsun 
ziyaretinde bulundu.
Polat’a, CHP Nizip ilçe 
Başkanı Mehmet Bozfırat 
eşlik etti. BÜLTEN

‘SORuNLARIN ÇÖZÜMÜ 
İÇİN uĞRAŞACAĞIZ’
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) İzmir milletvekili mahir Polat, Nizip 
Belediye Başkanı Ali Doğan’a hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.

Genel kurul 
toplantısında divan 
başkanlığını Mehmet 
Mete Sezer, katip 
üyeliklerini ise Mehmet 
Kökten ve Bünyamin 
Tarık Aydın yaptı.  GAİB 
hizmet binasında 
gerçekleştirilen 
genel kurula TİM 
Başkan Vekili ve GAİB 
Koordinatör Başkanı 
Ahmet Fikret Kileci, 
TİM ve Bakanlık 
Temsilcileri ile kuru 
meyve ihracatçıları 
katıldı. Genel kurulda 
Birliğin 2023 yılı faaliyet 
raporu okunduktan 
sonra oybirliği ile kabul 
edildi. 2023 yılı faaliyet 
raporunu değerlendiren  
Güneydoğu Anadolu 
Kuru Meyve ve 
Mamulleri İhracatçıları 
Birliği Başkanı Mehmet 
Çıkmaz “Birliğimizden 
yapılan kuru meyve 
ve mamulleri ihracatı 

2023 yılında 297 
Milyon 192 Bin ABD 
doları olmuştur. 2023 
yılı Birliğimiz kuru 

meyve ve mamulleri 
ihracatının Türkiye kuru 
meyve ve mamulleri 
ihracatı içindeki payı 
yüzde 18,6 olarak 
gerçekleşmiştir.  2023 
yılı Birliğimiz toplam 
ihracatının yüzde 
40,9’luk kısmını kuru 
kayısı, yüzde 37,2’lik 

kısmını Antep fıstığı, 
yüzde 9,1’lik kısmını 
diğer meyve kuruları 
oluşturmaktadır.  2023 

yılı kuru meyve ve 
mamulleri ihracatımızı 
ülke grupları itibariyle 
değerlendirecek 
olursak; en çok ihracat 
yapılan ülke grupları 
içinde ilk sırayı 129 
Milyon 834 bin dolarlık 
ihracatla Avrupa Birliği 
ülkeleri almıştır. İkinci 

sırada 42 milyon 210 
bin dolarlık ihracatla 
Amerika ülkeleri ve 35 
milyon 635 bin dolarlık 
ihracatla Orta Doğu 
Ülkeleri gelmektedir. 
En fazla ihracat 
yaptığımız ilk 4 ülke 
ise Almanya, Amerika 
Birleşik Devletleri, 
İtalya ve Irak olmuştur. 
2023 yılında Birliğimiz 
üyeleri tarafından 
101 ülkeye ihracat 
gerçekleştirilmiştir. 
2024 yılı hedeflerimizi 
de yakalamak için 
önümüzdeki süreci çok 
iyi değenlendireceğiz” 
dedi. Güneydoğu 
Anadolu Kuru 
Meyve ve Mamulleri 
İhracatçıları Birliği’nin 
2023 yılı mali genel 
kurul toplantısı yapıldı. 
Genel kurulda, 2023 
yılı faaliyet raporu 
oybirliği ile kabul 
edildi. İHA

MEHMET ÇIKMAZ 
GÜVEN TAZELEDi
Güneydoğu Anadolu Kuru meyve ve mamulleri İhracatçıları 
Birliği’nin 2023 yılı mali genel kurul toplantısı yapıldı. Genel 
kurulda, 2023 yılı faaliyet raporu oybirliği ile kabul edildi.



Gaziantep FK, Trendyol Süper 
Lig’in 33.haftasında konuk edeceği 
Kasımpaşa maçı hazırlıklarını 
yoğun tempoda sürdürüyor.
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Teknik Direktör Selçuk 
İnan yönetiminde 
saat 12:00’de 
gerçekleştirilen 
antrenman yaklaşık 1 
saat 30 dakika sürdü.

Isınma ve 
koordinasyon 
çalışmalarıyla 
başlayan antrenmanın 
ana bölümünde geniş 
alanda çift kale maç 

gerçekleştirildi.
Takım, bu 
antrenmanla 
hazırlıklarını 
tamamladı. LEyLA 
AySuN GÖKŞEN

“Bu mEmLEKETİN 
SİzE İHTİyACI VAR”

Gaziantep şehrinin her zaman 
desteğinin bu takımla olması 
gerektiğini ifade eden Umut 
yılmaz; “Öncelikle inancınızı 
ortaya koyarak oynarsanız ben 
bunun üstesinde kolay bir şekilde 
geleceğinize inanıyorum. Hepiniz 
pırlanta gibi insanlarsınız, lütfen 
bu memleket için inanarak sahaya 
çıkın. Bundan sonraki süreçte 
neler yapabiliriz bunlara bakacağız, 
önümüze bakacağız. Sizlerin neler 
yapabileceğini ben gördüm, herkes 
gördü o yüzden bizler sizlere 
inanıyoruz. Ben bir Belediye Başkanı 
olarak sizden rica ediyorum; lütfen 

savaşın ve bu takımı ligde tutun. 
Bu memleketin yaşlısından gencine 
kadar herkesin size ihtiyacı var. Sizin 
şuan ki misyonunuzun farkındayız, 
en büyük hizmeti bundan sonra 
yapmanız gerekiyor. Gaziantep her 
zaman sizinle bunu unutmayın“ 
diyerek sözlerini noktaladı.

“SAyIN BAŞKANImIzA 
TEŞEKKÜR EDİyORum”

Gaziantep Futbol Kulübü 
Başkanı Memik yılmaz’da, nazik 
ziyaretlerinden ötürü Şehitkamil 
Belediye Başkanı Umut yılmaz ve 
beraberindeki heyete teşekkür 
ederek, “Öncelikle içinde 
bulunduğumuz bu zorlu günlerde 

yanımızda olarak bizlere 
desteğini hissettiren 
Sayın Başkanımız Umut 
yılmaz’a kulübüm 
adına teşekkür ederim. 
Kendisine de bir 
kez daha görevinde 
başarılar diliyor, 
şehrimize hayırlara 
vesile olmasını 
temenni ediyorum. 
Bir çok konuşmamda 
Gaziantep şehrinin birlik 
ve beraberlik duygusuyla 
hareket ettiğinde 
neler başarabileceğini 
söylemiştim” ifadelerini 
kullandı. LEyLA AySuN 
GÖKŞEN

Türkiye Karate Federasyonu Faaliyet 
Programında yer alan Minikler Türkiye 

Şampiyonası ve 
Balkan 

Şampiyonası Milli Takım Seçmeleri 
Gaziantep’de yarın başlıyor. Manisa 
Büyükşehir Belediyespor Kulübünü 
temsilen şampiyonaya 5 sporcu ve 1 
antrenör katılıyor. Manisa Büyükşehir 
Belediyespor'un minik karatecileri Mila 
Kurtoğlu, Ceylin Can, Nurullah Mert 
Kara, Çınar Enis İlhan ve Ayaz Taşar hem 
Türkiye Şampiyonluğu hem de Balkan 

Şampiyonası’nda milli takım formasını 
giyebilmek için ter dökecek.
Manisa Büyükşehir Belediyespor 
Karate Takımı Antrenörü Ali Eşsiz, 
"10 yaşında anne babalarından 
kilometrelerce uzaktaki şampiyonaya 
gitme özgüveni gösteren 

sporcularımıza başarılar diliyoruz. 
Desteklerinden dolayı Manisa 

Büyükşehir Belediyespor Kulübümüze 
teşekkür ederiz." dedi. İHA

MiNiK KARATECiLER
MiLLi TAkIM YOLuNDA
5 minik karateci yarın Gaziantep'te düzenlenecek 
olan minikler Türkiye Şampiyonası ve Balkan 
Şampiyonası milli Takım Seçmelerine katılacak.

‘MAÇA
HAZIRIZ’

Gaziantep 
Şehitkamil 
Belediye 
Başkanı 
umut yılmaz, 
Gaziantep 
Futbol 
Kulübümüzün 
bugün 
gerçekleştirdiği 
antrenman 
öncesinde 
kulübümüze 
moral 
ziyaretinde 
bulundu.

umut yılmaz; 
“Ligde kalmak adına 

yapmanız gerekenin ne 
kadar emek isteyen bir görev 
olduğunu biliyorum. Ama bu 
yolda benim inancım sizlere 

tam. Ben yeni bir belediye 
başkanıyım ancak her 

bulunduğum görevde işi hızlıca 
öğrenmeye gayret ederim. Ben 
üstüme düşen her şeyi sizin için 

yapacağım bundan kaygınız 
olmasın. Bu memleket sizden 

çok şey bekliyor, bizler 
de öyle’’ dedi.

Tesislerimizde gerçekleştirilen ziyarette umut yılmaz’ı Kulüp Başkanımız memik yılmaz ve 
yönetim kurulu üyelerimiz karşıladı. Futbolcularımızla antrenman öncesi bir araya gelen 
umut yılmaz, başarı dileklerinde bulunarak futbolcularımıza olan inancını ifade etti.

‘GAZiANTEP FK iLE 
GuRuR DuYuYORuZ’


